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Kjære medlem, 
  
2023 ble dessverre ikke helt slik vi hadde sett det for oss. Dette var året hvor vi 
jobbet intenst for å få fornyet tillitt fra velgerne – få nye fire år ved roret i Lillestrøm 
Kommune. 
 
Vi hadde Jørgen Vik som vår ordførerkandidat og Runa K. Fiske som vår 
varaordførerkandidat samt 59 andre gode kandidater på lista, men Høyre ble 
dessverre det største partiet i vår kommune og klarte å etablere et samarbeid som 
satte de i posisjon. 
 
Valgkampen har blitt grundig evaluert i flere fora og resultatene vil vi ta med oss i det 
videre arbeidet frem mot 2027. Lillestrøm Arbeiderparti skal fortsatt være et 
styringsparti, men vi skal også være et synlig opposisjonsparti og fremme vår politikk 
og våre løsninger de neste årene. 
 
Lillestrøm Arbeiderparti består av over 500 medlemmer som alle har sine erfaringer 
og kunnskap som partiet trenger i tiden fremover, i organisasjonsarbeidet, i 
kommunestyregruppa, i fylkestinget og på stortinget – men ikke minst ute i 
nærmiljøene for å snakke med velgerne og fange opp hva som betyr noe for dem. 
 
I lokalpolitikken vil jeg nevne det gode arbeidet som er gjort i året som er gått, det er 
mange som har stått på og bidratt, men jeg vil særlig nevne AP Veteranene. Under 
ledelse av Tore Wollum, har de hatt månedlige møter i tillegg til sommerturer og 
julelunsjer m.m. de siste 6 årene. De har skapt aktiviteter for våre veteraner samt 
sørget for levering av jubileumsblomster til våre medlemmer som fyller runde år fra 
og med fylte 70 år. Takk for innsatsen Tore og lykke til som pensjonist også fra verv i 
partiet. 
 
Det er flere som burde ha bli takket ved navn, men ingen nevnt – ingen glemt. 
 
Til slutt vil jeg gratulere alle de folkevalgte med plasser i kommunestyret og 
hovedutvalg, samt Heidi Westbye Nyhus og Hoda Imad med faste plasser i 
fylkestinget. 
 
Takk for innsatsen i året som var, enten du er medlem, tillitsvalgt eller folkevalgt – 
sammen er vi gode!  
 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Mona Øyen 
 
Leder, Lillestrøm Arbeiderparti. 
 
  

  



1. Tillitsvalgte 2023 

  

1.1. Oversikt over tillitsvalgte valgt på årsmøtet 2023 
 
Styret: 

Leder: Rune Moen 
Nestleder: Mona Øyen 
Sekretær: Iselin Rud-Goksøyr 
Kasserer: Perica Maksimovic 
Kvinnekontakt: Maria Dizaei 
Medlemsansvarlig: Nordis V. Olausson 
Styremedlem: Sigmund Valberg 
Styremedlem: Inge Ulekleiv 
Styremedlem: Gro Beate Ekseth 
Vara: Unni Bjerregård Moe 
Vara: Mohammed Malik 
Vara: Diana Abdali 
Vara: Daniel Evjebåten 
Vara: Ketil Gulbrandsen 
Vara: Kirsti Nossum 

 
Rune Moen flyttet utenlands i oktober, og styret konstituerte Mona Øyen som leder ut 
perioden.  
 
Kontrollkomite 

Leder: Ole Jacob Flæten 
Medlem: Anne Marie Lervik 
Medlem: Roger Hansen 
Vara: Mona Hesler 
Vara: Tore Wollum 

 
Lovkomite 

Medlem: Aage Jacobsen 
Medlem: Nina Fjeldheim Hoelsæter 
Medlem: Hans Marius Johnsen 
Vara: Mona Hesler 

 
Revisorer         

Revisor: Audun Fiskvik 
Revisor: Bente Skulstad 
Vara: Hans Marius Johnsen 
Vara: Monica Nymoen 

 
 Representantskapet i Akershus Arbeiderparti 

 
Jørgen Vik 
Runa Kristine Fiske 
Rune Moen 
Mona Øyen 
Yngve Lofthus Teigen 



 
Vara: 
Unni Bjerregård Moe 
Inge Ulekleiv 
Heidi Westbye Nyhus 
Emil Johan Stenhaug 
Maria Hedenstad 
Ulf Erik Bakke 
Nina Maksimovic 

 
 

Årsmøtet i Akershus Arbeiderparti 18. mars – 19. mars 2023. 
 
 Delegater: 

1. Jørgen Vik 
2. Runa Kristine Fiske 
3. Rune Moen 
4. Mona Øyen 
5. Yngve Lofthus Teigen 
6. Inge Ulekleiv 
7. Heidi Westby Nyhus 
8. Emil Johan Stenhaug 
9. Maria Hedenstad 
10. Ulf Erik Bakke 
11. Nina Maksimovic 
12. Perica Maksimovic 
13. Maria Dizaei 
14. Kjell Arne Hagen 
15. Nordis V. Olausson 
16. Sigmund Valberg 
17. Mohamed Malik 
18. Diana Abdali 
19. Daniel Evjebråten 
20. Hoda Imad 
21. Kirsti Nossum 
22. Unni Gjestad Greni 

 
Vara: 

1. Ketil Gulbrandsen 
2. Bjørnar Sølvik-Jensen 
3. Mona Hesler 
4. Kaveh Abdali 
5. Birgitte Kalvik 
6. Laura Busuttil 
7. Eirik Dåstøl Langeland 
8. Line M. H. Dammyr 
9. Håkon Hjemly 
10. Ermira Gashi 
11. Fahim Naeem 



12. Irmelin Høisæther 
13. Camilla Tollefsen 
14. Ayat Mohammed Poor 
15. Hege Kathrine Mosserud 
16. Frithjof Laupsa 
17. Ruth Anjum Siraj Nilssen 
18. Stene T. Bergsløkken 
19. Hilde Halvorsen 
20. Marius Pedersen 
21. Ida Hunstad Birkemo 
22. Erlend Birkeland 
23. Runhild Aae Klausen 
24. Vebjørn Horsfjord 
25. Karolina Lindqvist 
26. Snorre M. Grimsby 
27. Ina Marselie Høghaug-Arnseth 
28. Kenneth Siraj Nilssen 
29. Eli Wenche N. Andersen 
30. Tore Wollum 
31. Torunn Korneliussen 
32. Magnus Mühlbradt 
33. Geir Olav Kirkedelen 
34. Hoda Imad 
35. Are Tomasgard 
36. Sverre Myrli                 

 

1.2 Akershus fylkeskommune 
I valget i 2023 ble Hoda Imad og Heidi Westbye Nyhus valgt som faste 

representanter i fylkestinget. Hoda Imad ble valgt til gruppeleder for Akershus Ap, og 

fraksjonsleder i hovedutvalg for samferdsel og mobilitet. Heidi Westbye Nyhus ble 

valgt inn i hovedutvalg for kultur, mangfold, næring og tannhelse. 

1.3 Landsmøte i Arbeiderpartiet 

Delegater fra Lillestrøm Arbeiderparti: 
Jørgen Vik, Hoda Imad, Emil Johan Stenhaug og Runa Fiske.  
 

2. Årsmøtet 2023   
Årsmøtet 2023 ble holdt 4. februar 2023 på Nova Spektrum. Det var 71 medlemmer 
tilstede. 
  
Statsminister Jonas Gahr Støre holdt den politiske innledningen. 
 
Følgende saker sto på dagsorden: 
Sak 1. Åpning 
Sak 2. Konstituering 
Sak 3. Politiske innledning v/Jonas Gahrs Støre 
Sak 4. Årsberetning 2022 
Sak 5. Regnskap 2022 
Sak 6. Innkomne forslag 



Sak 7. Budsjett 2023 
Sak 8: Valg 
 
Sak 2. Konstituering: 
Sverre Myrli var dirigent, Fridtjof Laupsa og Iselin Rud-Goksøyr var sekretærer for 
årsmøtet. Ole Jacob Flæten og Tove Steen ble valgt til å underskrive protokollen. 
  
  
Sak 3. Politiske innledning v/Jonas Gahr Støre 
Statsminister Jonas Gahr Støre holdt innledning om den politiske situasjonen. Etter 
innledningen bel det åpnet for spørsmål og debatt. 
 
Sak 4. Årsberetning 2022 
Årsberetning for 2022 ble vedtatt. 
Sak 5. Regnskap 2022 
Regnskapet for 2022 ble vedtatt. 
 
Sak 6. Innkomne forslag 
Det var 19 forslag som ble behandlet.  
 
Følgende vedtak ble gjort: 
 
Lillestrøm sentrum gis navnet Verdensgate 

Jeg foreslår at lillestrøm sentrum skal gi navnet Verdensgate. Navnet kan stå under 
dagens gate-navn uten å endre den. Skiltet kan utformes på en måte som kan bli 
synlig og attraktiv. Gaten kan ordne en dag hvert år som kalles verdensdag og lage 
forskjellige aktiviteter som salg, kunst, sang, dans, musikk, taler, leker, mat osv. Det 
blir veldig bra for byens økonomi, byens identitet, skape bedre bymiljø, å kjempe 
rasisme, støtte partiets måler osv. 
 
Vedtak: Oversendes kommunestyregruppa uten realitetsbehandling. 
 

Ungdomssatsing på biblioteket 

Dagens bibliotek er veldig gode på startlitteratur for barn, og voksenlitteratur. 
Lillestrøm by arbeiderlag mener ungdomslitteraturen så langt har falt noe utenfor og 
etterlyser en satsing på ungdomslitteratur. Derfor ønskes en ungdomssatsning på 
bibliotekene, der tidlig ungdom er de som trenger størst fokus, fra 10-11 år opp til 15-
16. Denne satsing skal inkludere: 

• Lengre åpningstider på biblioteket i Lillestrøm, inkludert søndagsåpent 
• En spesiell satsing på ungdomslitteratur 
• Noe større vekt arrangementer med ungdomsprofil 

Vedtak: kulepunkt 1 vedtatt og hele forslaget i sin helhet sendes til 
kommunestyregruppa.   
 

Bomberom og beredskap 



Den brutale krigen i Ukraina minner oss på hvor sårbart vårt samfunn er. Nye skoler 
bygges ikke lengre med bomberom, samtidig som befolkningsøkningen og 
fortetningen er stor i enkelte områder. Som følge situasjonen og erfaringer fra Krigen 
i Ukraina, ønskes en ny gjennomgang av: 

• Behov og strategi for bomberom, eller sikre plasser. 
• Tilgjengelighet rundt beredskap, som jod tabletter, på skoler og i barnehager 

 
Vedtak: Forslaget vedtatt. Oversendes kommunestyregruppa. 
 
  
Forsterket vintervedlikehold i hele kommunen. Kommunale og private veier. 
 
Forslag: 
Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe for at administrasjonen snarest mulig fremmer en 
sak til kommunestyret med oversikt over private veier og kostnadsanslag for 
vintervedlikehold av alle private veier i Lillestrøm kommune. Med formål at Lillestrøm 
kommune innfører vintervedlikehold, brøyting og strøing av alle private veier i hele 
kommunen. Tjenesten legges ut som offentlig anskaffelse men det skal tydelig 
vektlegges lokale ressurser eksempelvis bønder som har tilstrekkelig utstyr, 
kompetanse og lokalkunnskapen for å utføre vintervedlikehold fremfor entreprenører. 
Rodene fra de gamle kommunene Fet, Sørum og Skedsmo legges til grunn. 
Vintervedlikehold av private veier finansieres av eiendomsskatt. 
Oppstart vintersesong 2023/2024. 
 
Begrunnelse: 
Brøyting og vintervedlikehold engasjerer folk!. En vinter med tungt snøfall på kort tid 
etterfulgt av brått væromslag med krevende gå- og kjøreforhold har aktualisert dette 
igjen. Og dessverre gjør klimaendringene dette til å bli normalen. Brått skiftende vær 
med tidvis kraftig nedbør.   
For mange oppfattes vintervedlikehold som den fysiske tilstedeværelsen av 
kommunen i deres nærområde. Som en peilepinne «hva gjør kommunen for meg»? 
Vintervedlikehold er det delte meninger om. De som bor i kommunale veier kan med 
rette mene man ikke skal betale vintervedlikehold for de som bor i private veier, mens 
de i private veier med rette kan si de betaler for vintervedlikehold til de som bor i 
kommunale veier men må betale ekstra for å få denne tjenesten selv. Lillestrøm 
Arbeiderparti kan skjære igjennom og si at vi brøyter å strør uansett hvor du bor i 
kommunen vår. Ved å finansiere det via eiendomsskatt vil mange også føle de får 
noe konkret igjen for det de bidrar med i eiendomsskatt.  
Som nevnt før har man vunnet valg i gamle Fet kommune kun på denne saken. «Det 
kan være tunge tider i kommunen og vi må kutte, men brøytinga rører vi ikke». Først 
og fremst som en service til innbyggerne. innbyggerne har ett kontaktpunkt til 
kommunen, boligområder slipper å organisere seg i foreninger for å innhente tilbud 
fra Entreprenører, ikke minst vil det bli en ekstrautgift mindre som noen innbyggere 
må betale, mens andre ikke. 
Dette vil også lette arbeidet for hjemmetjenestene. Vi skal bo hjemme lengre og 
hjemmetjenestene skal bistå oss frem til vi trenger fast omsorgsplass. Vi har allerede 
mange, og vi kommer til å få flere bruker av hjemmetjenestene som bor i private 
veier. Det har vært tilfeller hvor det har vært krevende for pleier å komme seg frem 



på privat veg i vinterføre. Skulle det dukke opp akuttbehov for ambulanse kan man i 
aller ytterste konsekvens få et tragisk utfall. 
Lillestrøm Arbeiderparti må treffe med våre saker på en måte folk forstår og faktisk 
føler på kroppen. Vi løper en reell risiko for å tape valget og da må vi vise forskjellene 
bedre. Vintervedlikehold av private veier er en av sakene som skal holde oss i 
styringen av den flotte kommunen vår. Vintervedlikehold av private veier skal 
innføres på permanent basis og Lillestrøm Arbeiderparti skal være garantisten for at 
det gjennomføres. Ved vedtak i kommunestyret fremmes denne saken som tillegg til 
programmet vårt i valgkampen. «Uansett hvor du bor, vi brøyter» 
 
Ref kommunestyresak 41/19 kostet det i gamle Fet kommune 700.000,- pr år for 
brøyting av private veier over 100m. i samme sak svares det på hva det vil koste å 
brøyte alle private veier i nye Lillestrøm kommune. Svaret var 6,9 mill ink MVA. Men 
administrasjonen er tydelig på at de ikke hadde en oversikt over private veier i Sørum 
og Skedsmo så dette var kun et anslag. Senere har det vist seg at Fet kommune er 
den av de tre som har mest km privat vei.  
Vi kan dermed ta høyde for at 6,9 mill er et vel drøyt anslag.  
 
Vedtak: Saken oversendes til kommunestyregruppa som går igjennom 
forslaget og legger frem sak for medlemsmøtet. 
 
  
En bærekraftig og langsiktig drift av garderober og klubbhus på Skjetten 

 
Kommunestyret fattet 14. desember 2022 følgende verbalforslag (omforent AP og H): 
Kommunedirektøren bes om å, sammen med Lillestrøm idrettsråd, å gå i dialog med 
AIL Skjetten SK om muligheten for en bærekraftig og langsiktig drift av garderober og 
klubbhus på Skjetten. Saken legges frem så raskt som mulig.» 
Lillestrøm Arbeiderparti erkjenner virksomheten til AIL Skjetten SK er av meget stor 
betydning for lokalsamfunnet på Skjetten, og ber styret og kommunestyregruppen 
arbeide for at dette sentrale tilbudet til barn og unge ikke blir satt i fare. 
Laget ber om at dette følges opp. 
 
Vedtak: Vedtatt, oversendes kommunestyregruppa. 
 

Nytt idrettsanlegg på Skedsmokorset 
Planen for anleggelse av nytt idrettsanlegg på Fribergerjordet på Skedmokorset er 
enda ikke vedtatt, tross at den var planlagt ferdig vedtatt til sommeren 2022. 
 
Forslag til vedtak: 
Lillestrøm Arbeiderparti følger opp og jobber opp under det videre arbeidet med å få 
vedtatt planarbeidet for ett nytt og moderne idrettsanlegg på Skedsmokorset. 
 
Vedtak: Vedtatt, oversendes kommunestyregruppa. 
 
Etablere et bedre samarbeid med pasienter og deres pårørende i Lillestrøm 
kommune.  



Brukermedvirkning er en nødvendig for å gi forsvarlige helsetjenester. En deler 
brukermedvirkning i helsetjenesten inn i to nivåer. Det første nivået er pasientnivået, 
der hvor helsetjenesten samarbeider med bruker og pårørende for å finne frem til 
hvilken helsetjeneste pasienten skal tilbys. Det andre nivået, som dette forslaget 
dreier seg om, er medvirkning på systemnivå. I dag er det ikke et godt nok system på 
dette i Lillestrøm kommune. Vi foreslår å etabler pasient og bruker utvalg på 
hensiktsmessige nivåer i helsetjenesten hvor både hjemmesykepleien og sykehjem 
er inkludert. Dette er noe som bør utredes nærmere. 

Hjemlene og begrunnelsen for et slikt system er Helse- og omsorgstjenesteloven § 3-
10: 

Andre ledd: Kommunen skal sørge for at virksomheter som yter helse- og 
omsorgstjenester etablerer systemer for innhenting av pasienters og brukeres 
erfaringer og synspunkter. 

Forskrift om ledelse og kvalitetsforbedring i helse- og omsorgstjenesten § 8: 

Første ledd bokstav d) bestemmer at ledelsen ved virksomheter som yter helse- og 
omsorgstjenester skal vurdere virksomheten på bakgrunn av pasienter, brukere og 
pårørendes erfaringer. 

I pårørendeveilederen står det følgende: 

«Plikt til pårørendeinvolvering og støtte. Kommuner og helseforetak skal ha systemer 
for pårørendeinvolvering på flere nivåer» 

Helse- og omsorgstjenesten skal ha systemer og rutiner som legger til rette for 
informasjon, samtale og dialog med pårørende. Dette gjelder enten pårørende har 
rollen som informasjonskilde, representant for pasienten/brukeren, omsorgsgiver eller 
støtte for pasienten/brukeren eller pårørende er berørt og har egne behov for støtte. 
Rammer og muligheter for dialog med den enkelte pårørende er ledelsens ansvar og 
må kommuniseres til pasienter, brukere og pårørende. 

Helseforetak og kommuner har også plikt til å etablere systemer for innhenting av 
pårørendes erfaringer og synspunkter på ulike nivå, og gjøre bruk av disse 
erfaringene i sitt forbedringsarbeid. Pårørende kan ha verdifull informasjon til bruk i 
arbeidet med kvalitetsforbedring og tjenesteutvikling.  

Involvering av pårørende på tjenestenivå kan for eksempel skje gjennom: 

- etablering av bruker- og pårørendeutvalg  
- åpne allmøter for alle pasienter/brukere og pårørende, avdelingsmøter, osv. 
- temavise arbeidsgrupper eller liknende med representasjon av 

pasienter/brukere og pårørende 
- systematisk innsamling av informasjon om brukeropplevd kvalitet gjennom 

pasient-, bruker- og pårørendeundersøkelser  
- forslagskasse, gjennomgang av klager, tilbakemeldingsskjema, mm 



Et bruker- og pårørendeutvalg på tjenestenivå i kommunen kan gi en fast, stabil og 
kjent arena på det enkelte tjenestested med mulighet for brukere og pårørende til å 
fremme saker. Utvalget kan bidra til åpenhet, tillit og felles forståelse mellom 
brukere/pårørende, ansatte og ledelse, bedre samarbeid om kvalitet og 
forbedringsarbeid, trivselstiltak, mm. 

Egne brukerutvalg for ungdom kan være hensiktsmessig. 
 
Forslag til vedtak: 
Det bør utredes en etablering av pasient- og brukerutvalg på hensiktsmessige nivåer 
i helsetjenesten hvor både hjemmesykepleien, sykehjem og omsorgsboliger, er 
inkludert.  
 
Vedtak: Vedtatt, oversendes kommunestyregruppa 
 

Vegetarmat i Lillestrøm kommune og Arbeiderpartiet 

Bærekraft, klima og helse er politiske temaer som står høyt på dagsorden. Det stilles 
store krav til dagens politikere for å levere på dette. Hver enkelt av oss må også 
gjøre aktive valg for å minske de negative konsekvensene av global oppvarming, 
klimaendringer, forurensning, og egen helse. 

Flere og flere får øynene opp for at maten vi spiser og hvordan den produseres står 
for en vesentlig del av de negative konsekvensene av overstående, og har lagt hele 
eller deler av kostholdet sitt over på vegetar- eller vegans kosthold. 

Flere kommuner har, for å støtte dette, gjort vedtak om at all mat som serveres i 
kommunal regi ved møter, seminarer og så videre i utgangspunktet skal være 
vegetar. Om man ønsker kjøtt eller annet, kan dette selvsagt bestilles. Det blir det 
motsatte av dagens ordning. Det finnes mange gode vegetariske alternativer, men 
økt etterspørsel vil stimulere til at dette blir enda bedre.  

Forslag til vedtak: 

Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe for at all mat som bestilles i regi av Lillestrøm 
kommune og Lillestrøm Arbeiderparti, også skal ha vegetariske alternativer. 
   
Vedtak: Vedtatt 
 

Samarbeid mellom offentlige og private barnehager i Lillestrøm kommune 

 
Koordinering, kunnskaps og erfaringsoverføring i barnehagene i Lillestrøm kommune. 
I tidligere Fet kommune ble det avholdt møter periodevis for barnehagenes ledelse i 
kommunal regi. I disse møtene deltok ledelse fra både de kommunale og de 
offentlige barnehagene. Denne ordningen er ikke videreført i Lillestrøm kommune. 
Der inkluderes ikke ledelsen fra de private barnehagene. Dette er til ugunst også for 
barna i de private barnehagene. 
 



Forslag til vedtak: 
Fet Arbeiderlag mener barn og barnehager skal behandles likt ber om at dette endres 
slik at alle barnehagene får samme mulighet til delta på møtene med 
administrasjonen. Dette vil også bedre samarbeidet, koordineringen og 
informasjonsflyten barnehagesektoren 
 
Vedtak: Intensjonen i forslaget støttes, forslaget oversendes 
kommunestyregruppa. 
 

UNESCO og Fetsund Lenser  
Det er i kommunestyret i Lillestrøm gjort et vedtak på at det skal jobbes for å få 
Fetsund Lenser inn på Unescos liste over verdensarv. Fetsund Lenser er i Unesco-
sammenheng et betydningsfullt anlegg i form av at det kombinerer verdensarv i form 
av naturverdier og infrastruktur som kulturminne. Dette er en attraktiv kombinasjon av 
kulturarv som betydelig øker anleggets mulighet til å oppnå verdensarvstatus.  
Om Lensene og våtmarksområdet får slik status vil dette ha betydning for 
nærområdet, Lillestrøm kommune og regionen rundt med hovedstaden. Som 
turistattraksjon er dette anlegget en kort togtur fra hovedstaden og vil gi et attraktivt 
alternativ til opplevelser for store grupper med tilreisende. Åpenbart vil det også være 
attraktivt som et område både for opplevelser, læring og rekreasjon for befolkningen 
også i regionen.  
Med Unescostatus vil anlegget også kunne forvente øket oppmerksomhet og en 
betydelig mulighet for tilførte ressurser og muligheter for utvikling. Dette vil ha store 
positive ringvirkninger både for lokalmiljøet rundt anlegget, samt for Lillestrøm og 
Romeriksregionen.  
Det er viktig at arbeidet med etablering av Unescostatus for Fetsund Lenser og 
Nordre Øyeren våtmarksområde prioriteres og har fremdrift.  
 
Forslag til vedtak: 
Lillestrøm Arbeiderparti og kommunestyregruppa skal jobbe for at Lillestrøm 
kommune skal fremlegge en fremdriftsplan for videre arbeid med Unescostatus.   
Vedtak: Vedtatt, oversendes kommunestyregruppa 
 

Glommakryssing  
Statens Vegvesen er i gang med detaljregulering av ny Rv.22 – Glommakryssing 
etter trasé A2. I forbindelse med dette arbeidet er det gjort grunnundersøkelser som 
har endret prosjektets forutsetninger betydelig. Det har også kommet frem at det vil 
være en risiko for å kunne utløse skred i forbindelse med etablering av prosjektet.  

Fet kommunestyre vedtok i sin tid en alternativ trasé for ny Rv.22 – Ny 
Glommakryssing som hensyntok en rekke kritiske forhold i området. Blant disse er 
hensynet til ustabile masser i grunnen og skredfare på begge sider av Glomma. Uten 
at disse forholdene ble redegjort for i tilstrekkelig grad, endret Lillestrøm 
kommunestyre vedtaket i 2.gangs behandlingen til en nedskalert versjon av 
trasévalget A2. Dette også på tross av at det var uttalt i Fellesnemnda at vedtak som 
2.gangsbehandles i Lillestrøm skal følge opprinnelig vedtak fra tidligere kommune. 
Den nedskalerte versjonen har mindre kapasitet for privatbiler og prioritert 
kollektivtransport.  



Det har kommet frem at grunnundersøkelsene som gjøres er forenklet og ikke i 
tilstrekkelig grad kartlegger grunnforholdene. Statens Vegvesen legger til grunn 
punktboringer for undersøkelsene i stedet for å lage fullverdige undersøkelsen med 
seismikk og 3D kartlegging. Dette øker risikoen for å utløse skred i forbindelse med 
prosjektet betydelig. På dette punktet følger ikke Statens Vegvesen opp 
oppfordringene fra kommisjonen som ble nedsatt etter raskatastrofen i Gjerdrum. I 
det rasutsatte området ligger i dag Læringsverkstedet barnehage, Riddersand 
barneskole, Østersund ungdomsskole, Eika Fet Arena idrettshall og en rekke boliger. 
Til daglig oppholder det seg om lag 1300 mennesker i det rasutsatte området, hvor 
av ca .1000 er barn under 16 år. Et ras i dette området vil ha enorme konsekvenser.  

Fet Arbeiderlag er først og fremst svært bekymret for sikkerheten til våre skolebarn 
som vil oppholde seg i det rasutsatte området under og etter prosjektet. Dernest er vi 
svært kritisk til løsningen og bompengekostnaden. Dette er ikke et godt prosjekt for 
området rundt Fetsund. Dette tjener kun utenforstående.  

Forslag til vedtak: 

Lillestrøm Arbeiderparti ber om at det utarbeides en plan i Lillestrøm kommune som 
ivaretar sikkerheten for våre barn og unge i og etter prosjektet. . 

Vedtak: Oversendes kommunestyregruppa uten realitetsbehandling.  
 
Lillestrøm er et pressområde 

 
Begrunnelse: 
Det er vedtatt at OsloMet skal flytte dagens virksomhet i Lillestrøm ut av nåværende 
lokaler på Kjeller, og etablere en ny fullverdig campus i Lillestrøm. Minst 20 % av 
OsloMets aktivitet skal ligge her. Arbeidet med å velge ut konkret plassering av 
OsloMet er allerede i gang. Vi står foran en betydelig satsing og et løft for Lillestrøm 
som universitetsby – Norges mest fremtidsrettede og attraktive 
  
I oktober åpnet SiO 300 nye studentleiligheter sentralt i Lillestrøm. Alle er utleid. I 
universitetsbyen Lillestrøm er det et stort behov for mange flere, rimelige 
studentboliger. 
  
I gjeldende ordning med tilsagn om statlig tilskudd til studentboliger gis det ulike 
tilskudd avhengig av om lokasjonen det søkes tilskudd til ligger i det som er definert 
som et pressområde eller ikke. Denne ordningen skal bidra til et rimelig botilbud for 
studenter – også i områder med sterkt press i bolig- og tomteprisene. 
  
Lillestrøm er pr i dag ikke definert som et pressområde, selv om byen ligger rett 
utenfor Oslo og i et område med sterkt utbyggingspress, høye tomtepriser og store 
byggekostnader. 
  
Dette er uheldig for utviklingen av både byen og tilbudet på rimelige studentboliger. 
Samtidig gjengir denne manglende statusen som pressområde på ingen måte 
virkeligheten byen står midt oppe i. Lillestrøm er utpekt som regionby og både bolig- 
og prispresset er betydelig. Byens utvikling er svært positiv og dette merkes på både 



interesse og boligpriser. Nå skal den bli en av Norges mest fremtidsrettede og 
attraktive universitets- og studentbyer. 
  
Forslag til vedtak: 
  
Lillestrøm skal defineres som pressområde og dermed motta statlige tilskudd til 
studentboliger i henhold til dette. 
 
Vedtak: Vedtatt, oversendes kommunestyregruppa, fylkestingsgruppa og 
kunnskapsdepartementet 
 
Hvordan skape engasjement i arbeiderlagene? 

Det siste året har meningsmålingene vært dystre tall for sosialdemokratiet. Det 
bekymrer oss, og vi ser også effekten på lagsnivå. Vi får hvert år færre medlemmer, 
og det er ikke bærekraftig. Det er vanskelig å peke på umiddelbare løsninger, men vi 
mener at et godt samarbeid og et godt samhold mellom lagene og kommunepartiet er 
viktig. Særlig i en så stor kommune som Lillestrøm kommune.  

I de første årene i Lillestrøm kommune hadde partileder eget formøte med lagsledere 
i forkant av styremøtene. Det har ikke vært praktisert de siste årene. Møtene bidro til 
informasjonsflyt og dialog.  

For å sikre at et godt samarbeid og jevnlig dialog ønsker vi å innstille på at lagsledere 
kan delta på styremøtene i Lillestrøm Arbeiderparti med møte- og talerett.  

Forslag til vedtak: 

Ledere i arbeiderlagene, med personlig vara, kan delta i styremøtene i Lillestrøm 
Arbeiderparti med møte- og talerett.  

Vedtak: Leder eller vara i lagene får møte -og talerett i styret i Lillestrøm 
Arbeiderparti 
 
Regulering til borettslag 

  
Boligprisene har løpt løpsk. Det er svært vanskelig å komme seg inn på 
boligmarkedet for unge, og boliger har i stor grad blitt investeringsobjekter slik at 
klatring i markedet i stor grad er basert på høy prisvekst og uttak av gevinst heller 
enn på muligheter for den enkelte til å betale for en større bolig etter hvert som man 
kommer i arbeid og får bedre råd. 
  
Nybygg settes i gang etter salg. Mange spekulanter kjøper leiligheter for videresalg 
med gevinst, eventuelt for utleie med ytterligere gevinst i en overgangsfase. Dette 
virker prisdrivende og kan tvinge mange, som fortrinnsvis ønsket å kjøpe, over i et 
leiemarked, eller over i boliger som ligger geografisk ugunstig til for jobb- og 
familieliv. Boligkomplekser får høy gjennomtrekk og lav eierskapsfølelse som 
undergraver stabile nabolag med godt bo- og oppvekstmiljø. 
  



Til tross for mange forsøk på alternative finansierings- og organisasjonsformer for å 
imøtekomme etableringshindrene i markedet for førstegangskjøpere, er det ikke vist 
modeller som har gitt en tilstrekkelig markedsregulering til å løse behovene for store 
grupper med vanlig lønnsinntekt. 
  
Borettslagsmodellen sikrer en boplikt i egen bolig slik at man kan unngå prisdrivende 
spekulasjon og dempe gjennomtrekken i boligene. I tillegg innebærer den en viss 
forpliktelse overfor bofellesskapet som underbygger gode fellesskap i nabolagene. 
  
Kommunene kan i liten grad styre boligmarkedet på andre premisser enn fysisk 
utforming. Direkte subsidiering er det få kommuner forunt å kunne bidra til utover å 
dekke et behov for de aller mest trengende, og uten å risikere at enkeltpersoner sitter 
igjen med en gevinst heller enn at markedet justeres. 
  
 
Vedtak: Arbeiderpartiet skal jobbe for at kommunene skal kunne regulere 
boligutbygging til borettslag eller annen type eierform. Oversendes årsmøtet i 
Akershus Arbeiderparti. 
 
Etablering av ny videregående skole i Akershus fylkeskommune  

 
Vedtak: Det vedtas at Lillestrøm Ap skal jobbe for plassering av en ny 
videregående skole i Lillestrøm kommune nært et kollektivt knutepunkt, 
oversendes forslag til Akershus Aps årsmøte. 
 

Fv. 120 på strekningen fra kommunegrensen Lillestrøm / Gjerdrum legges 
utenfor Skedsmokorset via tunnel i Vardeåsen ut mot E6. 
 
Saken gjelder: 
Det er store trafikale utfordringer på Skedsmokorset grunnet mange tusen biler fra 
nabokommunene som har sin pendlervei på fv. 120 gjennom Skedsmokorset på 
morgen og ettermiddag i alle ukedager året rundt. 
 
De store trafikkmengdene og køene denne gjennomgangstrafikken skaper en 
barriere som har uheldige konsekvenser for befolkningen på Skedsmokorset i form 
av ulykkesrisiko, støyproblematikk og utfordrende intern infrastruktur. Barrieren 
begrenser lokalbefolkningens muligheter for nødvendig interntrafikk til barnehager, 
butikker og andre fritidsaktiviteter i et spredtbygd nærmiljø.  
 
Skedsmo Arbeiderlag har i mange år jobbet for omkjøringsvei. Dette er gjort via 
innspill til kommunen og fylket i forbindelse med høringer og kommuneplaner. 
Tunellen i Vardeåsen ligger fortsatt i kommuneplanen for Lillestrøm.  
 
I forbindelse med raset i Gjerdrum i 2020, var fylkesveien gjennom Skedsmokorset 
stengt i over 9 mnd.  Denne perioden viste at det er gjennomgangstrafikken fra 
Nannestad og Gjerdrum som er Skedsmokorsets problem. Samtidig fikk beboerne på 
Kløfta i Ullensaker kommune merke trykket av gjennomgangstrafikken. Alle som 
vanligvis kjørte gjennom Skedsmokorset, kjørte nå via Kløfta. Dette førte til protester 



og forsinkelser på Kløfta. Når Fylkesveien ble åpnet i september 2021, ble 
problemene borte fra Kløfta, mens Skedsmokorset igjen ble belastet.    
 
Ved kommune og fylkestingsvalget i 2019, ble trafikksituasjonen på Skedsmokorset 
en av de store valgkampsakene. Det ble bl.a. hevdet fra Høyre at «vi kan ikke 
forvente at fylket bygger veier som politisk ledelse lokalt ikke etterspør» Dette 
stemmer ikke i denne valgperioden – Fylkesveien er nå på topp 3, av veier som 
kommunen har spilt inn til fylket. Nå mangle vi bare utredning, regulering og 
handling.  
 
Forslag til vedtak: 
Akershus fylkeskommune skal i kommende periode igangsette et prosjekt med mål 
om å få Fv. 120 på strekningen fra kommunegrensen Lillestrøm / Gjerdrum lagt 
utenfor Skedsmokorset via tunnel gjennom Vardeåsen ut mot E6. 
Lillestrøm Arbeiderparti skal søke samarbeid med Gjerdrum, Nannestad, Ullensaker 
Arbeiderparti og andre nærliggende kommuner og fremme saken på årsmøtet til 
Akershus Arbeiderparti i 2023. 
 
Vedtak: Vedtatt, oversendes årsmøtet i Akershus Arbeiderparti og 
Fylkestingsgruppa. 
 
 
Sak 7. Budsjett 2024 
Budsjett for 2024 ble vedtatt, Styret fikk fullmakt til å gå utover rammene ved behov, 
spesielt på postene medlemsmøter og valgkamp. 
  
Sak 8: Valg 
Tillitsvalgte er listet opp i punkt 1.1. 
  

3. Organisasjonsarbeidet 
Lillestrøm Arbeiderparti har pr 31.12.2023 502 betalende medlemmer. I løpet av året 

fikk vi 22 nye medlemmer.  

 

3.1. Styremøter 
Det er avholdt 10 styremøter i 2023, 2 før og 8 etter årsmøtet. Styret har naturlig nok 
jobbet mye med valgkampen, og aktiviteter i tilknytning til det. Etter valget har styret 
evaluert valget. 18. september ble det avholdt fellesmøte mellom styret og 
kommunestyregruppa for å konstituere gruppa. Det ble også avholdt felles 
strategiseminar med kommunestyregruppa 21. oktober der valgkampen ble evaluert 
og styret og gruppa sammen diskuterte arbeidet i opposisjon. Styret deltok også på 
gruppas budsjettseminar 18. november. 
 

3.2. Medlemsmøter 
Det er avholdt fire medlemsmøter i perioden.  
 
22. mars om kommunestyresak «Kjeller flyplassområde» - informasjon og dialog. 
Gruppeleder Runa Fiske innledet. 
 



28. mars var det møte med Stortingspresident Masud Gharanhkhani på Folkets Hus 

på Strømmen. 

10. oktober om konstituering av kommunale verv og valg av valgkomite. 

27. november om kommunebudsjettet. 

3.3 Informasjon 

Lillestrøm Arbeiderparti har flere informasjonskanaler og bruker disse aktivt. 

Medlemsinformasjon sendes i all hovedsak på e-post, men vi bruker også andre 

kanaler som f.eks. vår facebookgruppe for medlemmer. Vi har en egen nettside, som 

i det vesentlige blir brukt til å informere om partiets politikk, og gi folk muligheter til å 

komme i kontakt med partiets tillitsvalgte og folkevalgte. I tillegg legges det ut 

enkeltarrangementer på facebooksiden. 

 

Vi bruker i stor grad vår Facebook-side til å spre informasjon om Lillestrøm 

Arbeiderparti til medlemmer, velgere og andre. Facebook-siden har pr i dag nesten 2 

400 følgere, mens vi har passert 200 følgere på Instagram. I tillegg har gruppeleder 

Jørgen Vik en egen Facebook-side som har i overkant av 3200 følgere. Imgen andre 

partier eller politikere i Lillestrøm har så mange følgere i soisale medier. Rekkevidden 

for innlegg på Facebook varierer stort.. Våre beste innlegg har nådd ut til ca 50.000 

personer, mens andre igjen er sett av noen hundre. I valgkamp er det veldig mange 

politiske innlegg, og partiene er nødt til å bruke penger for å nå ut. Det meste av våre 

annonsekjøp går til lokale medier under valgkampen, men vi sponser også noen 

poster på Instagram og Facebook. 

 

På Facebook har vi i 2023 nådd ut til 125.000 ulike brukere, mens gjennom 

Instagram har vi nådd ut til over 60.000 brukere, De aller fleste bor i Lillestrøm 

kommune. Totalt har våre poster blitt vist i sosiale medier en halv million ganger i 

2023.  

  

3.4 Kvinnenettverket 
Kvinnenettverket har i 2023 hatt tre møter. 
15. februar: Samfunnet og utfordringene som høyt fungerende autist, med Laura 
Busuttil. Møtet ble avholdt på rådhuset og ca 10 personer deltok. 
 
8. mars: Markering av kvinnedagen med Kjersti Stenseng. 
Møtet ble avholdt på rådhuset og ca 15-20 personer møtte opp. 
 
14. desember: Juletreff i kvinnenettverket på Lillestrøm bibliotek 
  

3.5 Ap-veteranene 
Ap-veteranene har et eget styre som sørger for aktivitet. Det har bestått av: 

Leder Tore Wollum, nestleder Mette Scharning, sekretær Kirsti Nossum og 

styremedlemmene Willy Bjørn Wilhelmsen og Ali Akhtar.  

 



Vi har hatt en god virksomhet med både styre- og medlemsmøter tilnærmet hver 

måned. I tillegg sommertur og julelunsj. På medlemsmøtene har vi også invitert 

politikere, ledere fra lokalt næringsliv og forskere mv fra Kjeller miljøet til å holde 

foredrag om respektive virksomheter. Også vår ordfører Jørgen Vik har vært flink til å 

møte oss.  

 

Vi har laget forskjellige sommeraktiviteter. Samme med Dalen Arbeiderforening 

hadde vi tur med «M/S Øyeren», besøk på saga i Gansvika. Her var tidligere LO sjef 

Haagensen med oss. Vi har vært på Blaker Skanse med Svein Sandnes som guiding 

og bespisning på Meieri kroa. Vi har vært på ROAF og besett anlegget der, vi har 

vandret langs flomvollen og sett alle kunstverkene som er satt opp der. Og vi ha 

vandret langs Sagelva med guid fra Strømmens venner.  

 

Ap-veteranene fikk også grønt lys fra partistyret til å kjøpe inn og levere 

jubileumsblomster til de av våre medlemmer som fylte runde åt fra og med fylte 70 år. 

Dette var spesielt leders oppgave å gjennomføre.  

 

Fra spesielt høsten 2023 har helsa til leder skrantet, samtidig som vi ikke har hatt et 

fulltallig styre. Kun Kari Amundsen og Kjersti Jørstad i tillegg til leder, samtidig som 

leder har vært for dårlig til å delegere oppgaver. Dette har gjort det vanskelig å drive 

ap-veteranene slik det var ment. Siste aktivitet var julelunsjen som ble holdt på 

«Pikene på hjørnet» med 22 deltakere.  
 

4. 1. mai 
1. mai-frokosten i Lillestrøm ble planlagt og gjennomført i samarbeid mellom 

Lillestrøm By Arbeiderlag og Fellesforbundet Avd. 1 Oslo og Akershus, og holdt på 

Folkets Hus i Lillestrøm. Appellanter ved frokosten var ordfører i Lillestrøm, Jørgen 

Vik og nyvalgt leder av Fellesforbundet Avd. 1 Oslo og Akershus, Oskar Lindøe.  

Leder av Lillestrøm By Arbeiderlag, Eirik Dåstøl Langeland, ønsket gjestene 

velkommen og ledet oss gjennom programmet.  

Trubaduren Geir Olav Nikolaisen akkompagnere allsangen under frokosten, i tillegg 

ga han oss urpremiere på «Vi er langt flere enn du tror», en vise skrevet av Stein 

Ove Berg men ikke tidligere utgitt.  

Frokostbuffet og mineralvann ble kjøpt inn fra våre lokale produsenter, Garçon og 

Roma-den lille brusfabrikken. Det ble ikke holdt loddsalg i år, men vi solgte 

jakkemerker i døra for å dekke inn litt av utgiftene våre, siden selve arrangementet er 

et medlemstilbud. Frokosten hadde flere gjester enn vi har hatt siden før pandemien, 

og ble en god oppkjøring til det viktige lokalvalget.  

Sørum Arbeiderlag holdt1. mai-arrangement på Kuskerudgården i Sørumsand 

sentrum. Sørum lokallag var arrangør, og lokallagene i Fet var invitert. Det var ca. 25 

personer til stede. Arvid Johansen spilte. Det ble holdt appell av Runa Kristine Fiske, 

og taler av Sten Magne Berglund, Thorbjørn Berntsen og Hans Marius Johnsen. 



Strømmen Arbeiderforening arrangerte 1. mai frokost på Folkets hus på Strømmen. 

Det var mange besøkende, gode snitter og hyggelig stemning. Leder Ketil 

Gulbrandsen ønsket velkommen, Sverre Myrli holdt appell, Strømmen korferning 

sang for oss og det var loddsalg. 

 

5. Valgkamp 
 

Lillestrøm Arbeiderparti har gjennomført en solid, aktiv og godt organisert valgkamp i 

2023, med svært mange aktive medlemmer. Det var planlagt valgkampaktiviteter 

hver eneste dag fra 10. august til og med 10. september før valget. Noen få 

aktiviteter ble avlyst på grunn av for få påmeldte og akutte forhold på grunn av 

ekstremværet Hans. 

Lillestrøm Arbeiderparti startet forberedelsene og planleggingen av valgkampen i 

desember 2022. Ved årsmøtet i februar 2023 ble ny valgkampleder Heidi Westbye 

Nyhus valgt. Valgkampplan ble skissert og Sten Magne Berglund ble utpekt som 

digitalansvarlig i valgkamputvalget og fikk støtte og opplæring fra Akershus 

Arbeiderparti på flere sider av digitale kampanjeverktøy. Vi hadde en god plan for 

aktiviteter, roser og trykksaker klart i midten av mai. Til neste lokale valgkamp i 2027 

bør mye av dette være klart enda tidligere og særlig bør det være en egen 

ressursgruppe for utarbeidelse av trykksaker på plass tidlig i januar/februar. 

Tidlig i valgkampen gjennomførte vi sammen med Arbeiderpartiet sentralt, en 

spørreundersøkelse som ble brukt som grunnlag for strategiske valg i tidlig fase av 

valgkampen. Underveis ble informasjon gitt fra sentralt som ble grunnlag for valg 

underveis i valgkampen. Vi valgte å prioritere bruk av slagordet «Vil du ha Jørgen 

som ordfører, må du stemme på Arbeiderpartiet!» 

I den aktive valgkampen ble det ukentlig sendt ut mailer og smser til alle medlemmer. 

I tillegg ble ressurspersoner, nøkkelpersoner, listekandidater, representanter for 

lagene og aktive medlemmer invitert til ukentlige digitale møter. Hensikten med disse 

møtene var rask informasjon, mobilisering, ansvarsfordeling og for avgjørelser som 

måtte tas underveis. Sett i ettertid burde man gått enda bredere ut med invitasjon til 

disse møtene.  

Lillestrøm Arbeiderparti har godt med ressurser, både økonomiske, menneskelige og 

når det kommer til utstyr. I denne valgkampen har vi brukt mye ressurser på digital 

annonsering, på boards og i Amedia og Schibsted. Vi kjøpte også en flott content-

artikkel fra Amedia som vi fikk god synlighet på, både i RB på trykk og digitalt. På 

Facebook har vi hatt mer enn 800 000 visninger på sidene våre. Vi har kjøpt rikelig 

med roser og profileringsartikler og vi har hatt flotte trykksaker som vi har fått kyndig 

hjelp med å sette. Valgkampavisa ble distribuert i ca 14 500 eksemplarer og var en 

nyttig og informativ trykksak å dele ut. Programmet var flott, men det bør diskuteres 

om det skal deles ut i samme omfang i neste valgkamp. Lillestrøm Arbeiderparti bør 

allikevel søke å finne nye måter og steder å komme i kontakt med velgere på, for å 

forsøke å treffe enda flere velgere.  



Av våre medlemmer var en hard kjerne på ca 30 svært aktive i valgkampen, men 

totalt deltok 70 medlemmer på valgkampaktiviteter. Veterangruppa var også svært 

aktive, både på butikkstands hver uke som var planlagt spesielt for dem og på andre 

aktiviteter. I tillegg var til sammen ca 25-30 ungdommer av Lillestrøm AUF og 

Akershus AUF aktive på både stands, husbesøk og postkasseaksjoner.  

Lillestrøm Arbeiderparti sendte etter valget ut en evaluering av valgkampen til alle 

medlemmer, og en egen til alle som svært aktive. Det kom ikke inn mange 

tilbakemeldinger, men de som kom inn var tydelige. Valgkampen vår var god, men vi 

kan fortsatt bli enda bedre.  

 

6. Arbeiderpartiets Landsmøte 

Jørgen Vik, Hoda Imad, Runa Fiske og Emil Johan Stenhaug var med i Akershus 
Arbeiderpartis delegasjon til landsmøtet. Jørgen, Hoda og Emil fikk taletid og Jørgen 
la inn forslag basert på vedtaket om boligpolitikk fra årsmøtet 2023: 

Arbeiderparti vil: 

• Gi kommunene anledning til å regulere boligutbygging til borettslag eller annen 
type eierform. 

• Fjerne rentefradraget og øke ligningsverdien til 100 prosent for 
sekundærboliger 

 

7. Beretning fra kommunestyregruppa               
                                                                                                               
  
Årsberetning Lillestrøm Arbeiderpartis kommunestyregruppe 2023 

 

Kommunestyregruppas arbeid fram til valget: 

Lillestrøm kommunestyre består av 55 representanter. Arbeiderpartiet sin 

kommunestyregruppe besto inntil kommunevalget 2023 av 15 representanter. Fram 

til kommunevalget hadde Arbeiderpartiet ordfører, fire representanter i 

formannskapet, to av fire hovedutvalgsledere, og nestlederne i de to andre 

hovedutvalgene. I 2023 hadde vi ikke noe formelt samarbeid med andre partier, 

ettersom partiene vi hadde samarbeidsplattform med (SP, KrF og SV) gikk sammen 

med andre partier (FrP, Folkets røst, MdG, Pensjonistpartiet og Rødt) om å lage 

kommunebudsjett i desember 2022. 

 

Kommunestyret hadde 7 møter fram til valget, og behandlet 133 saker og 23 

grunngitte spørsmål og interpellasjoner. Året har vært særlig preget av dyrtid og 

vanskelige økonomiske tider. Blant sakene som ble behandlet i kommunestyret fram 

til valget 2023 vil vi trekke frem følgende: 

 



Lillestrøm kommune er fremdeles berørt av verdenssituasjonen, med krig og uro flere 

steder i verden, blant annet Ukraina. Lillestrøm Arbeiderparti har hele tiden vært 

tydelige på å ta imot og bosette de flyktningene IMDi har anmodet kommunen om, og 

sørget for brede flertall for dette i kommunestyret. 

 

Sak om innbyggerinvolvering og medvirkning. Her ble det med Arbeiderpartiets støtte 

vedtatt at oppgaveutvalg skal benyttes som metodikk oftere, og at det skulle innføres 

videooverføring fra hovedutvalgsmøter fra og med etter valget høsten 2023.  

 

Byutviklingen i Lillestrøm har også kommet opp i ulike saker og sammenhenger, og 

Arbeiderpartiet har vært opptatt av at utviklingen må skje på premissene til de som 

bor her nå og i fremtiden, og ikke bare utbyggernes. Vi har vært opptatt av 

problematikk knyttet til støy, sosial infrastruktur og at boligene som bygges skal være 

levelige, både i pris og i størrelse. Dette har vært en viktig politisk skillelinje i 

kommunestyret i perioden som har gått.  

Fremtiden til Kjeller flyplass har også vært en del av diskusjonen om byutviklingen i 

Lillestrøm. Lillestrøm Arbeiderparti sin linje har vært at vi ønsker utvikling i samspill 

med ivaretakelse av flyhistorien på Kjeller.  

 

Kommunestyret har også behandlet behovsplan for helse og mestring. Denne gir 

oversikt over kommende behov i helse og mestringssektoren, samt hvordan man skal 

rigge de kommunale tjenestene for å dekke disse behovene. Her vil det være store 

investeringsbehov i årene som kommer. Arbeiderpartiet har vært tydelige på at 

kommunens disposisjonsfond skal brukes til disse formålene, samt investeringer på 

oppvekstfeltet. 

Våren 2023 opplevde vi problemer med vannforsyningen i forbindelse med 

vårflommen, hvor berørte innbyggere hadde kokevarsel i nærmere en uke. NRVA 

sikret reservevann til store deler av sitt dekningsområde, men ikke til mesteparten av 

gamle Skedsmo kommune. Dette synliggjorde at det er store investeringsbehov på 

feltet, og kommunestyregruppa følger utviklingen her videre. Her er det også verdt å 

nevne at kommunens risiko- og sårbarhetsanalyse ble behandlet i året som gikk.  

 

Det har vært stort engasjement rundt utviklingen i noen av kommunens 

ungdomsmiljøer og for det kriminalitetsforebyggende arbeidet. OUT (Oppsøkende 

UngdomsTeam) ble styrket i løpet av forrige periode, og det er heldigvis bred enighet 

om å beholde en forholdsvis høy bemanning, til tross for at tjenesten ikke er 

lovpålagt.  

 

Kommunen har landet en samarbeidsavtale med OsloMet, som skal etableres i 

Lillestrøm by. Samarbeidsavtalen innebærer tett samarbeid, blant annet om 

praksisplasser og at Lillestrøm blir en såkalt «universitetskommune». Her har 

innsatsen til Jørgen Vik som ordfører vært svært viktig. Å være en 

universitetskommune vil styrke fag- og kunnskapsmiljøene i området, og 

nabokommunene våre vil også ha mulighet til lignende samarbeid med universitetet.  

 

Våre folkevalgte før valget høsten 2023: 



Jørgen Vik 

Ordfører 

Formannskapet 

Kommunestyret 

Runa Kristine 
Fiske 

Gruppeleder 

Formannskapet 

Kommunestyret 

Yngve Lofthus 
Teigen 

Gruppenestleder 

Formannskapet 

Kommunestyret 

Anne Marie Lervik 

Formannskapsmedlem 

Hovedutvalgsleder 
kultur 

Kommunestyret 

Emil Johan 
Stenhaug 

Gruppesekretær 

Hovedutvalgsnestleder 
oppvekst  

Kommunestyret 

Erik Berg Olsen 
Hovedutvalg oppvekst 

Kommunestyret 

Rune Moen 

Hovedutvalg helse og 
mestring 

Kommunestyret 

Ulf Bakke 

Hovedutvalgsnestleder 
miljø og samfunn 

Kommunestyret 

Bente Skulstad Kommunestyret 

Monica Nymoen 

Hovedutvalg miljø og 
samfunn 

Kommunestyret 

Ali Akhtar Kommunestyret 

Bjørnar Sølvik 
Jensen 

Hovedutvalg kultur 

Kommunestyret 

Kjell Arne Hagen 

Hovedutvalgsleder 
helse og mestring  

Kommunestyret 

Mohammed Malik Kommunestyret 

Fahim Naeem Kommunestyret 

Inge Ulekleiv Hovedutvalg kultur 

Audun Fiskvik 
Hovedutvalg miljø og 
samfunn 

Nina Maksimovic 
Hovedutvalg miljø og 
samfunn 



 

Folkevalgte i Lillestrøm Arbeiderparti etter kommunevalget høsten 2023: 

Jørgen Vik  

Gruppeleder 

Formannskapet 

Kommunestyret 

Runa Kristine 
Fiske 

Gruppenestleder 

Formannskapet 

Kommunestyret 

Nina 
Maksimovic 

Gruppesekretær 

Formannskapet 

Kommunestyret 

Sten Magne 
Berglund 

Hovedutvalg helse og 
mestring (fraksjonsleder) 

Kommunestyret 

Yngve Lofthus 
Teigen 

Formannskapet 

Kommunestyret 

Ulf Bakke 

Hovedutvalg miljø og 
samfunn (fraksjonsleder) 

Kommunestyret 

Unni 
Bjerregaard 
Moe 

Hovedutvalg miljø og 
samfunn 

Kommunestyret 

Gro Beate 
Ekseth 

Hovedutvalg helse og 
mestring 

Kommunestyret 

Emil Stenhaug 

Hovedutvalg oppvekst 
(fraksjonsleder) 

Kommunestyret 

Mohammed 
Malik 

Kommunestyret 

Inge Ulekleiv 
Hovedutvalg oppvekst 

Kommunestyret 

Rune Moen 

Kommunestyret 

(fikk fritak fra 
og med oktober 
23, grunnet 
flytting til jobb i 
Interpol i 
Frankrike) 

Diana Abdali Hovedutvalg for kultur 

(fikk fritak fra 
og med 
13.12.23 
grunnet flytting) 

Kommunestyret  



Mona Hesler  

Kommunestyret (fikk fritak fra 
og med oktober 
23) 

Fahim Naeem Hovedutvalg kultur 

(kom inn fast 
etter Rune 
Moens fritak 
oktober 23) 

Kommunestyret 

Heidi Westbye 
Nyhus 

Hovedutvalg kultur 
(fraksjonsleder) 

(kom inn fast 
etter Mona 
Heslers fritak 
fra oktober 23) 

Kommunestyret 

Sverre Myrli  

Kommunestyret 
(kom inn fast 
etter Diana 
Abdalis fritak 
desember 23) 

Kristin Jesnes 
Hovedutvalg 
oppvekst (foreldrepermisjon 
siden valget) 

Hilde Halvorsen 

Møtende vara i hovedutvalg 
oppvekst i Kristin Jesnes 
foreldrepermisjon høsten 
2023.  

 

 

Kommunestyregruppas arbeid etter valget: 

Det nye kommunestyret i Lillestrøm består av 55 representanter fra til sammen 12 

partier. Etter valget den 11. september 2023 fikk vi innvalgt 14 

kommunestyrerepresentanter, og vi fikk dessverre ikke et rødgrønt flertall som ville 

gitt en arbeiderpartistyrt kommune. Den nye kommunestyregruppa valgte Jørgen Vik 

som gruppeleder og hadde strategisamling 21. oktober 2023 for å bli enige om veien 

videre etter et valgnederlag.  

 

Det ble raskt etter valget klart at Mona Hesler og Rune Moen ville søke fritak fra 

kommunestyret, og i desember søkte også Diana Abdali fritak fra vervet som 

kommunestyrerepresentant. Dermed har Fahim Naeem, Heidi Westbye Nyhus og 

Sverre Myrli blitt faste representanter i kommunestyret, etter kandidatkåringen ved 

valget.  

 

I budsjettprosessen visste vi at det med nytt borgerlig flertall i kommunen, var svært 

lite sannsynlig at Arbeiderpartiets budsjettforslag ville bli vedtatt. Vi lagde likevel et 

godt budsjettforslag med tre tydelige prioriteringer:  

 



1. Styrking av eldreomsorgen. Både hjemmetjenesten og institusjonene våre 

trenger å styrkes for å kunne møte behovene som befolkningen har. 

2. En trygg oppvekst for alle. Vi styrket det forebyggende arbeidet blant barn og 

unge. De unge trenger positive aktiviteter, trygge møtesteder og voksne som 

er tilstede der de unge er. Vi la også vekt på å opprettholde aktiviteten som 

den oppsøkende ungdomsteamet (OUT) står for. 

3. En fortsatt øremerking av eiendomsskatten til barn, unge, kultur, idrett og 

miljø. Lillestrøm er kåret til Norges kulturkommune. Det forplikter. 

 

Kommunestyregruppa har sammen med partistyret etablert en strategi for å vinne 

tilbake makten i Lillestrøm kommune. Kommunestyregruppa kjennetegnes av 

offensive politikere med stort engasjement. Vi er et sterkt lag som sammen er både 

konstruktive og tydelige.  Vi er optimister på vegne av både partiet vårt og kommunen 

vår.  

Vi ønsker å takke alle som har bidratt til politikkutvikling, fulltallig oppmøte og svært 

høy kvalitet på debatter både i gruppemøter og i kommunestyresalen. 

 

For kommunestyregruppa 

 

Runa Fiske og Jørgen Vik 

 


